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a 1.::. ::: .. :---f 
TO: ,liM GARRISON, District Attorney 

FROM: ,TJ~ES L. ALCOCK, 1\ssis ·tant Dis ·trict Attorney 

RE: EDWARD. JAMES tVH:~r,EN, N /lo! 43 

F .D.I. #346- 8982 

* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * '~ * * * * * * '" * * * 

Ed\vard James whalen was born in Philadelphia, 
Pennsylvania, on Deeember 10, 1923- He left school after· the 
9th grade to help support his family. From that time on he has 
consisten·tly been. in trouble with t he law, and has spent most 
of his adult life in prison. His specialty seems to be armed 

* 

robbery and burglary. He has· served time in the state penitentiary___, 
in Pennsylvania three times and has been seDtenced to the Federal 
penitentiary a·t Atlanta, Georgia once. Since March, 1965, he has 
twice been declared incompetent to stand trial in the Federal 
courts by members of the staff at the United states Medical Center 
for federal prisoners at Springfield, Missouri. Whalen also stated 
that he had received some psychiatric treatment at the state peni­
tentiary in Pennsylvania. He is present'lawaiting a competency 

,.:__ h2"lring on a federal charge of assuultin,:r a United Stat-=s Narshal 
a!1d escupe w 

After being paroled on December 10, 1964 from the 
Pennsylvania stute penitentiary <Jt Huntington, Pennsylvania, Edward 
Whalen went "l:o Philadelphia to spend some time with his family. 
While there he became involved in some very serious criminal activity, 
and had to l eave ·town immediately. He stole a car in upstate 

. Pennsylvania and drove to Columbus, Ohio where he me.: a friend of 
his who told him he could make some big money. His frie nd, \-iho se 
name he ~tmuld not give me, placed a call to DAVID FERRIE in New 
Orleans . \~LEN spoke to FERRIE and FERRIE asked h~~_s~ 
New Orleans_ He fore l eav1nq colqrnbus, WWII."'i'J 'NS tpld th~ 

big money \vas to be made by hi ttin the Jun<;lJ!Q!e Land a smsl!:_ 
sto,.e at the intersect.- - Baronn:_~ 

'IVHALEN definitely recalls being in columbus on February 21 1 965_ 

EDWARD WHALEN drove to New Orleans in the car he 
stole in .Pennsylvania . I '-'las a 1964 Chevrolet Impala hardtop. 
This cur was abandoned in New Orleans immediately upon WHALEN's 
arrivaL Shortly after his arrival in New Orleans, W"H}\LEN met ~ 

_QAVE EJill.PIP -, t ti.w Absintn,e !iD~P nn nrmrbon Street - · FERRIE, whcK 
wus shabbily d .rcssed , appeared intoxicated to lvHALEN. At this 
first meeting, FERRIE spoke of his flying ability. NHALEN told 
FERRIE he n eeded money since he was on ·the run from the police. 
[E~RRIE 3s~l_lt.im he could e;Jrn a l a>::qe snm of mone y, and 1 ii.. 
need be, he , l:'ERRIE, \vOulcJ, fly tlim out of the countr'l- This first 
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FERRIE actually ~elling 
lan. ~ 

~fter this meetir N spent the night a an 
apartment provided by FERRIE. T e ent, as WHALEN rec-lls, 

,,ee ting lasted a bout 

1-rHALEN the speci fie details o 

,.;as located nea r cr on carrollton n ar its intersect~n 
with Tulane ~venu~. FERRIE also p ovided \~ LEN with <:1 1953 bl:• '' 
Galaxie Ford f•Jr his use \vhile he w s 
FERRIE and someone else a·t the Abs 0 

' 

~about 11:45 P."iol. 

0 

• ~0 
>.JHALEN arrl.ved at the Ab:; nthe House N.rst the ne:~t 

night. Shortl ' ·t hereafter, FERRIE and C Y SHA~'i' arriv FE:i:'o~:E 

introduc~li to WHAI.EN. HAW was intra ced as 
C:LAY SHAW. ~t this meetin of the talking. WHALEN 
felt SHAW was sl.zing him .up • ..nurinq .the cott:~;.sg qf_ the CQQVeJ;"satio n, 
FERRIE referred to SfreW as CLAY BERT,R-l\ND. sfl,<.y; b~:~;ame obv;i.,Q,u,§lv 
iiritai;;ed bu.t...said .no·thil;lg_ dir!i._ctly to. FERIU,J;;! Upon leaving the 

J 

bar, al l three drove- to FERRI ' , t-in-the-ca.r_J;le_j,_ng-~a.ssd~----

by WHALE~ - . · t: . \L. ' '-. o .' ; _,. ~- t:!....'~ . ,.,.,... --·. --:?. ~ . -"~----+ 
~ ,.~~'IF.ALEN, nci~ ,~ecalls, :F~~;~·E· ; ~ ;p~rtrnent ·was on 

. / Louisiana Bou1 8tard and . it l·ms r l . t ' 'l'! s I !![" §rr.!lctnrc d th j} .§~re ened 
~ ~- -~ =-- _y -front;__p.o=h . . 1'hey. entered the rear of the _first. floor apartment 

[

and remained in that apartment the entire ·· time . . . However, WHALEN 
recalls · FERRIE going upstairs occasionally by the use of a stairway 
in the room next to the• ione they were using. _, WHALEN also remembers 
PERRY RUSSO walking through the room on one occasion. However, he 
did not say anything to anyone in the room. l'i'HALEN stated that: the 
furni ture in the a partment \vas ol.d and inexpansive. Also, that the 
apartment was in a generally shabby condition. 

FERRIE finally got around to what he and .SHAW wanted 
WHALEN to do for his money - they wanted someone killed. SHAW wa!:l. 
to pay WHALEN ten thousand dollars before the job \vas done and 
anoLher fl.fteen thousand dollars after its completion. 

port an o ·RRIE was to fly hun to !1exl.co. SHAl s:ca ·. e · 11 ·c "' e ma n 
.Eo be killed >'illl39.j__ng__ to.be a ~j,tness a~inst._ h~_for something 
~~~t had.,been . done some_ time i:Q. tbe. .. mu;;;t;.,s.:g,_~Uf this man. '~as 
not ki],led he • . .;~...,S.J;;Ih)ii in the .J;l~:o ·i t;~mtiaJ::x fq~Qncr t 1.me -
The intended victim ' s name \vas not mentior_:ted at this time~VHALEN 
~ . - . . - -· . - =----...:;...r~......... ~ 

wanfeu no . part of the deal , but h~pret~~~KQ~S~...:hr.:t.9'~l'!.~- Before 
( le;:;tving, . SHA~. _gaye • vlHALENt~~ hundred . dollars _;;p~mding mori~y. 

WHALEN spent that night at a motel on Tulane Avenue 
near the Fontainebleau. He did not use his . real name to regis ·t e r 
and cannot remember the one he used. 

The next day , FERRIE met WHALEN at· oran's Restauran 
at 10:30 in the morning. FERRIE suggested they take a ride and 
talk. While in the car FERRIE ask e d WHALEN if he h ad ever heard 
of Jim Garrison . WHALEN said he had not. FERRIE then told \Vft.ll,LEN 
that Garrison was ~~ 
~ and he wantc kl. led 0 WHALEN at this ·time told FERRIE he -
..l?anted absolutely nothing to do '~itb ·the deaL . l:'ERRIE a ttempted 
to talk ~OIHALEN in-to going through·t wl.~plan , but HHALEN per­
sisted that he would not have anything to do \vith it. They then 

,,, ) :­
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parted \.;ith the ugreement to meet the next 
nou~e- \'li-LZ\LEN npent ·that nigh·t at a motel 
He does not r.0ruernber the name of the motel 
under . 

night at the 1\bsinthe -
on the Airline Highwny . 
or the name he regis t e·:ed 

'\'/Hi\LEN and FERRIE met at the Absinthe House the n e xt 
nigh·t as plC~nHed . From there th,e v \•lent c:ti"(ec·t lv to :::H~tv ',.." f'PO '" "" ...::,...._ 

;_men~ ~n the 13~:2, hlo%,_ P.LI'wn~.k!:w----c; tx£P t- Nlli\T,l)~ :sn,me~~ re Q.,_t,b~, 
/ ap<n: tm~nt:w,,., '·"' t:he f irst: floor but not the color. o f _!he f r o n t 

door. lie did not remember ·the courtyard un·til spe cificaL[y <Jske-:! 
about it. H•= <1 z·>2 s not recall <mY. of the interior o f the <J partmen t 
;0cept th a t i ~ lli:1>1 v ery luvish. ....,.,_~ '7 ~N 

1'1:-li;>X':!WS" 
i;c first only SHA>V, in the 

apartment, and SITi\\v and FERRIE were trying to persuade WHAL N to 
go through with the plan . About one half hour after \'ffiALEN's n d 
FERRIE ' s arrivi'll , a short fat man , . ., r-

~,;'l'I::Lis man wa§ i.n ~roduced to NHALt::N bv 

s .ortly there<J f ter m o -F~ t: a t . SHAW then returned 
to WHALEN and continued to try ·to persuade him. SHAW said tha t:Je 
had done some checking on WHALEN and that he knew of WHALEN's 
cripp!ed daughte r she suf,fered from no1io. SHl\'tl sa~d that Tf 

EHALEN \YOuld qo through \vi th the pl<Jn he -;_~Oil 1 d ge,t lffiAIJ~N' ,JO:pa u ght]e:s_ 
!he f~nest medical treatmen·t money could bur: and also see to -~ 
tha·t she was sent ·to college . Hm.;ever , 1NHALEN insisted that ne 
·muid not kll.L aD:i.strict Attorney, and he and FERRIE left . 

. ~ Once outside , FERRIE told WHALEN that CLAY BERTRAND 
~ ~ould do a lot for him and that he was making a mistake . Also at 
~ this time FERRIE St:)Oke of LEE OSWALD He said that SHAW (BERTRAND} 
« had done a lot for OSWALD , and that it was only because OSWALJ;> 

U
fouled up that he \vas killed. He intimated that SHAW had giv~n 
OSWALD some financial support and had contacted some people in 
Cuba and Mexico for him. {\.__,,._._,~~ ~~~/ "7-

r~··~ 

At this tim~ o m;:tioned the name .of SE~J 
JOHN Tm•lER of Texas ar:d ~NTE ~ROCHINI FERRIE boasted _ _:t-l-d't he ~-(.' P~ 
had set up the CJSsCJss~na ·tlon of John Kennedy. WHALEN ~·ted that f-'1 r 'f (, d "' he dic_l not believe these statements . He felt FERR_IE "''as merely _ ~~:?. ); ' 

· __ ,r.l> ''"'"' b h t h h t > 0""
1 

oast1ng and name - dropping in an attemp·t to get ~m o c ange ls .j 1 ' L 
i--\ ,./' mind. FERRIE also mentioned the meet in b · ,,. n . 't J CK RUBY, ..._- ~ {_ 
'W"_h~ ~nd LEE HARVEY- OSWALD in Baton Ro~ge ~ Louisiana,~- ;~~-
Y-:- . ' that OSWALD was an agent of the CIA and received money from the m ~ ,) ~ ~ 
~ .}1 J. ~e t~me . He seemed to tak~s7retrom the'Il:o~ ~}~ 
-~YJ f-~.<:.!- tha~ OSW~LD had. work~~ora-tfi'ir'ted' Scaces ~~-~~-~cy J~0 
(:\ ·:.~ / sL2.ne hm~~~-a that_he_]_c;.,_ter~~~ie2l ~~aer of that _governm.=:_!:_ .~ t 
-~\: ..,) )r ·· F~IE a 1 s o "1~<'1 ted tha ·tc __ theyhaa 15 ~:.-."0!2- g' v::n ...:;,.gts 'l~e " ~n forma ·t,:!:_on--:--­
....;~)'- :ho~m:,ws_ tl;,:;t Jim Garrison \•las a~~J..Lj:_?. • .--start ~n liJV~~~-
0. 

0
) .f!ation in·to the nssasslfulon o .t Pre s · i ·1- - 'P ' _ . ~ _ ed';' . HI-lA LEN 

:.;-"'f~ insiste ,e-·\·;clntcd no-t:1i:G1g to do \vi ·th the plan and he left. 
" / 

'l'hu t nigh·t , the night b e fore !.Jardi Gras 1965 , ~'li-IALEN 

c<:~ught <J plane for Atlantu, Georgia. Thnt very month he commi·tted 
an ~l'E'!X:.Y of a Federnl Savings <Jnd Loan 1\ssociution in ~vest 

,/""L_ Palm Beach , Florida , and \vas apprehended . He wa s convicted of 
~that armed robbery and sentenced to bvelve years at the Federul 

penitentiary at Atlantu , However , his conviction was reversed and 

. I J1f,5·"'!._ 1'!66-f)__t(.f\ lJ !'r >I Vrl.'t-t.l'S- J-t.· .~ 
. ~-""' ..;:;;.,_~ ~ 

J,-;t ...;\ ·'-"''"" '::.x~~ ~~Ei ...._;:£~...~ • 

C3-C<,_J P -fi~ -~ . ~ N.I: f";, .,_.lQ ~ 
-~------ -~~ 

_., ) :" ----f;;;; --~~ ~ A--J-: 
...R ~~~n....,_ .. _._.....v--.lA +c-

.h_.:.,_·_ ~L _.,d; .. ~ --l.-J ··,z,o""11l.._:t..._:i., /=:: ~~ ·..!...,_,_..., ~ ~~- . ~ 
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\v!~ile being ·transported back to Miami £or retrial, he esc::1ped. :~ 

\vas quickly r ecaptured and since then has . ~l!}'LP..O.uncin~ck.._w:l.\.l_ 
forth b e b~een the Duval County ·j oil in ~ck,.;onv.L lle, Flor id~L_ 

~d!£; ted stc!!:es Nedical center Clt Sp_rinq.Eield, Nissour:!:_;) It \·W:3 

~Spring.Eie.ld that he \vas twice Eound not competent to stand 
trinl. >·iHl\Ll:N ·told the doctors tha ·t people were putting things in 
his food, ;:md tha ·t the court, defense and prosecution nttorneys 
and SENA'l'OR ~fOl!N" TOWER o.E TexLJs were all conspiring agninst him. 

EDWARD JANES >'IHALEN identified the follm¥ing pict __ ;C!s : 

1. PERRY RIIYHOND HUSSO 

::1 . DAVID w. FERRIE standing by an airplane. 

3 . DEAN ANDREWS 

4 . CLAY SHAW 

5 . .LEE F.ARVEY OS1i~ALD 

6 . JACK RUBY 

EDWARD JANES WHALEN did not identify the following 
pictures: 

JACK !'lAHTIN . 
GORDON NOVEL 
LAYTON HAH'l'ENS 
H . H . MIDERSON 
SERGIO ARCJ',CHA SMITH 
GERALD SEELING 
SYLVIO lUBEIRO DE CARVAL 
ALVIN BEAUBOUEF & BURTON KLEIN 
PEDRO GUTTIERREZ 
JERRY P . HENMING 
ROY HARDGRAVES 
J ANES LEWALLEN 
THONAS COX 
WILLIAH DALZELL 
CELSO HERNANDEZ 
JANES HICKS 
L EOPOLDO GUAJARDO 
DIAZ LANZ 
STEVE PLOTKIN 
WILLIAN. SEY!'IOUR 
DALLAS BENTON GU~ffiiE 

Ji'U'IES PHELAN 
JULES KINBLE 
IRVIN DYMOND 
BILL GURVICH 
WILLIAN BLACI<J.'1AN 
DAVID GENTRY 
DON DOOTY 
NARIO BUR21UDEZ 
ROBERTO CORTEZ 
JESUS GW\JARDO 
SANDRA ~10FFETT 
BA TILLO ( F . N . U. ) 
JOSE DE ROi"lARI 
UNKNOWN 
WILLIAN. ZETZMANN 
DONA MARIE D 'ANTONI 
LAWRENCE HOWARD 
LORAN HALL 
GUY GALABADIN (& 3 other w/subjs 
in mi l itary uniforms (USNC) 

CARLOS BRINGUIER 
JULIAN BUZNEDO 

WHALEN ' s attorney is TI·IOMI:,S S h Tll§QS. .. JR., Barnett 
Bank Bui l ding , Jacksonville, Flm:idLJ - ·te leJ2hone 354-3645. 
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OFFICE OF' THE DISTRICT ATTORNEY 

S'rA'I'E O;<' LOU ISIANA 
PARISH OF OH.I.Bl',0fS 

p... : DltiiJO FIE~~~­
c..ut \j .SHAW 
C-+- S/-}~-.1 cf-C..o\NI!il-4 ~) 

J 

October 10, 1·)1)7 .-:-- --
""'JACK /-i€£,1.11$ ~ 
wl)t.;reP... .JHc-IUP~tN (+· 7~) 
C.VSANS 

S'TATEMEN'l' OF: 

RESIDING A'I': 

JULES RICCO KIMBLE, w/m 24 

4839 Babylon Street 
New Orleans , Louis ian a 

I met DA.VID FERRIE in early 1960 in a barr:oom named The Golden 
Lantern in the French Quarter . I would see DAVE from time to ·t ime 
in the same bar and I flew with him in his airplane on several 
occasions. 

One night: 1"hile drinking in the Golden Lantern , DA.VE introduced 
me to CLAY SIIAW. I was HAN and DAvE for several hours 
that night which was in Late 1960 or early 196 From that time on 
I u se to see CLAY SHAW on different occasions , you know drinking and 
so forth. One day in late ' 61 or early '62 I received a phone call 
from DAVE and he ask<::!d me if I would like to take an ove:::night plane 
trip with him. I said, all right , and then met FERRIE at the airport 
at which time 1 found out that CLAY SHAW was coming with us. At 
this time I also found out that we were going to Canada to pick some­
one up. No other explanation was given. While on the trip , CLA'l 
SHAW sat in the back of the airplane reading books and s lept. SHA\'7 
also had a brown brief case with him. On the flight we stopped at 
different places to gas up and stretch our l egs . We stopped in 
Nashville, Tennessee , Louisville, Kentucky , and Toranado , Canada . 
Our final stop was in Montreal , Canada. FERRIE and myse lf stayed 
in a hotel o"Ternight. I believe it might h ave been the Hilton Air 
or something like that . The hotel was located in Dovra l which was 
right outside of Montreal. CLAY SHA\'1 disappeared after we landed and 
I did not see him until the next morning which was about 8 o ' clock 
when we were ready to leave and come back to New Orleans . When SIJAW 
arrived at the plane , he had this Mexican or Cuban with him. This 
guy wo.1s kind of heavy set , dark complexion , balding in the front , in 
his early 30's or middle 30 ' s. He sat in the back of the airplane 
with SHAW and spoke only to SHAW in broken English. The airplane 
that we used \'ias a Cess!1a 172 which I believed belonged to a friend 
o f FERRIE's. We bought our gas with a Gulf credit card \~hich FERRIE 
had. When we got back to the Lakcfron t Airport, I got into my auto­
mobile and FERIUE and SHA\v and the other guy got into another auto­
mobile and l eft. 

About a month or two later I got another phone call from FERRIE 
asking me if I wanted to make the return trip with him to Canada , 
but I told him no. 

I have seen SIIAW on different occasions in barrooms and at the 
International Trade Mart up until the time that the Distr:ict Attorney ' s 
office star:tcd their investigation. I have heard other people intro­
duce CLAY SHAW as CLAY BER'rR".ND, but he has never been introduced to 
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( me as CLAY BERTRAND . 

I would a l so like to state that about two or three weeks after 
DAVE FERRH: died I got a phone call from JACK HELMS who was formerly 
with the F c:dera l Government and later connected with the Klu Klux 
Kl an asking '"n if I would take a ride with him by FERRIE's house to 
pick up som'2 pap e rs . I said , yes , and a short whi l e later he picked 
me up at my h c1 UG e in a 1966 white chevrolet. We drove to FERRIE ' s 
house and p~u-~<0cl a little way down the block .. JACK got out of the 
automobile with a fl ashlight and it appeared that he we nt around the 
back of the h •'Ese or into the back yard . A short while later h e came 
back with a b iack briefcase and got into the automobile at which time 
we drove off. Later I believe that the contents of this briefcase were 
put i nto a s .tfe ty deposit box in the Bank of Louisiana . Later I 
believe that these papers were removed from the Bank of Louisiana and 
put into a big black box in St . Bernard Parish which belonged to the 
Klan . The fellow who kept this box is called OTTO. I do not know him 
by any other name . I believe that these papers were t hen r emoved from 
this black box, bu t I don ' t know where they were removed to. I did 
manage to get some papers from this black box, but they pertained to 
the Klan , and I tur ned these papers to CLEI'!ENT HOOD , an FBI Agent I 
was working for. I also had contact with CIA Agents . Their names 
being STEINMEYER, who has since b een transferred to Texas , a nd NAT 
BROWN who is st ill in New Orleans a nd ano ther g u y by the name of RED , 
last name unknmvn. I u sed to have meetings wi th the Agents in different 
mote l rooms where I would give them repor t s , pictures , recordings, etc. , 
and would also receive my pay check or cash which I wou ld sign a 
voucher for and would also receive furth er instructions . Thei would 
mai l di f f e rent things to me at my post office box number which i s 
701-302 52 , Lafaye tte Street Branch . 

Several mon t hs ago RICK TOWNLEY \vith IVDSU called me and told me 
t hat h e h ad information that I had tape recordings that someon e wanted 
to buy from me . I asked him how h e had found out that I had them and 
he sa i d that didn 't matter. He asked me if I would meet him some 
place and I told him yes , to come over to my h ouse. He said , no , he 
would n ' t do that , that it would have to be some public place . So I 
met him in the Kopper Kitche n on Tulane Avenue. After we talked for 
a whi l e I \vent home and put on a suit a nd we went do•,vn t o WDSU . lvh e n 
vle got to WDSU , TOWNLEY cal l ed WALTER SHE RIDAN in New York a nd I sat 
there while 'l'OI'lNLEY ta l ked to SHERIDAN. After 'l'OWNLEY hund up he 
said that SiillRIDl\N would be in town the fol l owing morning . TOWNLEY 
asked me what I •,vanted for the t apes that I had , and I told him $500 . 
The next morning they gave me the $500 for the tapes and asked me if 
I would do a film for WDSU consisting of what I know about the Cubans , 
FERRIE , SHA\'7,, etc . 'l'he tape tha t I sold them contained some informa­
tion about the Klan and other information about the papers that were 
picked up a 1: l·'ERRTE ' s house . lvAL'l'ER SHERIDAN is the one who gave me 
the $500 for the tapes . This $500 was in a sealed envelope a nd was 
all one hundred dollar bill s . This was g i ven to me in an office in 
in WDSU which was located b y their news room We then wen t ups t airs 
and they locked the doors and p l aced a guard on the door and started 
asking questi.ons and taking pictures of me . I even rem mber that 
there \·Jas a man from Sweden who \vas talking to the cameramen and they 
u.sked him to l eave . They asked me quest ions such as , Do I know CLAY 
SHAW : Did I ever f l y wi th CLAY SHAW and DAV1D FERRIE: I f I knew GENE 
DAVIS , which I told them thu.t I knew GENE DAVIS very well b ecause he 
was a personal frie nd of min e ; If I knew GORDON NOVEL: If I ever 
\1orked for the FBI , CIA , to which questions I said , yes of which 

l 
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I 
questions W\ L'l'ER SHERIDAN said h e had already known that I Hould 

\ say yes to. .L \¥as then told to s ay that I didn ' t know anything 
j)l_y,.....:---- that \vould lt c:lp Gan:ison in h.is inves tigcttion and.this was also 

.y , put on fi.J 111- J don ' t remember everything that he told me to say but 
t.1?~)· he did teLl ""~ to go to Canada. IIe also sctid that he would edit and 

cut the fil111J '<fter I was gone . IIe also said that they would get rne 
ctn at tonwy _;_ • 1 n eeded one . I told SHERIDAN 1\.nd 'l'OWNLEY not to re­
lease thi s fi l~ i f the y were going to cut any part of it . The y said 
that \vhen I ~p t to Can:tda they would call me and ask if it could 
be released. 'l'r\c y called my \vifc later and asked her if she \•70uld 
let them rel ·:· "'e it and she also told them no . I understand that 
this film ha ~; b~:e n cut and released . 

NR . HOOD Lold me not to g e t involve d \'lith the District Attorney's 
Office and il' the District Attorney ' s Office tried to s ubpoena me , 
that he \Vould t·ake care of it. NR. HOOD told me to give all the 
cooperation nec<~ssary tha ·t oVAL'l'Ef{ SIJERIDAN required. SHERIDAN and 
•roWNLEY also told me not to talk with the District Attorney ' s Office ' 

1 
a nd t~ call tll·Jm right away so they could '!et an attorney for me . 
That ~s about all I can remember at th~s t~me . 

S/Jules Ricco Kimble 
JULES RICCO KIMBLE 



Mr. James Alcock 
1337 Rapides Drive 
New Orleans, LA 70122 

Dear Mr . Alcock, 

(o~ /VtJII I -i'- te- A-~CHtve-.t 
<!!4urr4 of~Dbof lig~t ~ 

•A LIGHTHOUSE OF TRUTH• 

LONG BF'.ACH , CAL IFOHNIA 

<:;:tpond Broshe::) 
0 en -

P.O. Box 1027 
Long Baach, CA 9o801 

August 16, 1968 

I am sorry about the delay in writing, but when I returned, I was 

complete}f exhausted, in fact, Lt. Cowan felt that I looked so bad he was urging that 

·r have acheckup, but after alot of sleep, I am just about back in full swinp, once more. 

New Orleans has never meant anything to me but trouble, but I feel that after this trip, 

I did find a few redeeming qualities in it, in yourself and Mr . Garrison. Of course I 

feel Mr. !von is one of the best cops I've met ever, in the south that is. 

A note about Barbara Reid. I have checked what I saw her use. According 

to our California Narcotics laws, it is not illegal, but it st~e can get you hieher 

than hell. It is "asmador11 or something of that name. And Lt. Head gave a file on 

Lousisana Narcotics laws and it is legal there. People shuDtly after taking it exper-

ience a very high feeling. But it is for asthma, and not to be used otherwise. But , 

Peggy had told me alot about Barbara and the police and being busted, and to me that is 

not too keen. But, after reflecting and talking the situation over with Lt. Cowan, we 

both feel that it was a combination of strained nerves and personality conflict in the 

matter between her and I. But damn it, I still don't like an amature playing detective, 

that what Mr. Ivon gets paid to do. 

Since my return, I have been getting the needed rest, have spoken with 

Steve Jaffe, and he is burning mad abou-t that little punk I told you about, Steve Burton, 

for it seems that while Steve was with me in Orleans, Burton went about doing the same 

nasties to him that he hac done or tries to do to me . Burton is a little punk who still 

screams that Mr. Garrison is anti-Homosexual and man the scene is not getting any better 

in that department . I spo~e with J,eith in San Francisco today, but he is not sure if 

he wants to get involved or not, for Burton has spread so much "stuff" up in the Bay area, 

that he (Keith) feels that maybe Garrison just put on an act for me. He is going to come 

down here the first of September and bring some things that I have asked him to get for me. 
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THIS IS AN INTERVI EW CONDUCTED BY HA.Rl< LANE WITH DARRELJ" WAYNE 
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:~:::_:~-~~~-:::::::_:::::_::_~~:_::::::_::_:::::::_~~~-~ ::7 r 
Q~ Do you want to say someth i ng? 

A. He1l<J , r..:; name is DAGO G_l'.RNER . 

Q. Where do you live , DAGO? 

A. I li~e at 1437 Coliseum , New Orleans, Louisiana . 

Q. Okay, DAGO, let me say at the outset , t hat in terms of th i s 
inte rview I will serve as your attorney and so anything ~ou 
tell me is p ar t of an attorney-client relationship and b eing 
part of an attor ney - client relationship is therefore protec t e 
and I ' m not going to be at liber ty to reveai anything tha t 
you tell me unless I get your p ermission to do so . Is that 
understood? 

A. Yes , it is. 

Q. I think y ou ' d better speak a little louder . 

A . Yes , i t is . 

Q. Okay . l e t ' s just make sure we h ave everything . Let ' s start 
with JACK RUBY, shall we , DAGO? 

A. Yes . 

Q. Okay . When did y ou first meet JACK RUBY? 

A. 

Q . 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

,._ 

We ll , Mr . Lane , t his had to be back in the early fifties when 
I first met JACK RUBY. 

And how did you meet him? 

Well, I used to go to t he Carouse l Club and he had another 
Club here , I believe it was named the Silver Slipper or 
something that I used to go to when I was very young . 

How lvell did you know JACK RUBY? 
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Q .... so to speak. Can you give us the names of some girls who 
you produced-- for .JACK RUBY with \vhom he had oral intercourse? 

A. Well, NANCY MOONEY, I used to, used to, she used to work for 
- ---- .h;lm- afld- I - used- to- -ta.~e-her- .there_ qui_te _ a _ bit_ a;1d then this 

]jxl nar.:eC:: SHI\RON and another girl •• amed JIMMIE DALE OSTALL, 
I u_sed to ••• ::_ ""- ___ _______ _ 

\2. -:Flow do you spell tjl.at? 

A . ·I believe it's OSTALL, nm.- : ' ;:o not sure. 

Q. 0-S-T-A-L-L? 

A. I believe. She's marri.:d now and has about five children. 
J: don't remember tne l a;;;t , time \·lhethe-r it -was her -or PAT that 
I took up t o Mountain Cre ek Lake-and JACK RUBY was in the bac 
seat of the car with them and then JACK RUBY had this oi l man 
that was rich , we used to take him out and he was , we a l ways 
called him FRENCHIE , cause that's all he did . 

Q. >vhat. did you cal l him? 

A. FRENCHIE . 

Q. FRENCHIE . Do you know the name of the oil man? 

A. No , I don 't. 

Q. ·when ·did you see_ the oil man? 

A. At JACK RUBY's . 

Q. When? 

A. This would have been quite a few years back , I don't know for 
sure how long . 

Q. About two years before the assassination? 

A . Yes . 

Q. Did JACK RUBY ever have any relationship with NANCY MOONEY? 

A . . Yes, we went to a party, I've took her to parties and every­
thing for JACK RUBY. 

Q. And what was JACK RUBY ' s relationship wi th NANCY HOONEY? 

A. She stripped there at the Carousel Club at times , and er , 
other than going home with him and entertaining some of the 
freaks that he brought along •.. 

Q. Did she evar have a direct relationship, ~ sexual relation­
ship with RUBY? 

A. Yeah. You know, er, he went to bed with them , but, I mean, 
you know , eat her and everything like this here . 

l 
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Q. Were you ever present when he had that kind of .. . 

A. Yeah, in the car . 

<,l. ~·H1en was t hat? 

A. Thi" was a long time before ti1e assassination . J ACK RUBY 
used to come to my house and I u sed to , I p l ay the gultar . 
. ::1d I used to show him ho·.~ to play the guitar and everytllng . 
He used to come to my house and mess with my guitar and so 
forth. 

Q. When did JACK RUBY have oral intercourse wi t h NANCY MOONEY? 

\ --A. This here would be in , I~uess-;- ' 60 , - I know b ack in then . 
,..___ 

Q . About three years before he was arrested< 

A. Yeah. I know back in then for a fact . 

Q. Were you eve r in the car when he had relations with NANCY 
MOONEY? 

A. Yes, I was. 

Q . Where were you in the car? 

A. I was in the front seat of the car one time , j ust for 
i nstance , I took them, we went out to Sybil ' s Drive In; from 
t here we went out to Mountain Creek Lake and they was in the 
back seat of t he car and I got out and walked around a while, 
you know , while they was in the back seat of the car . 

Q. Did you s ee them actually hav e intercourse ? 

A. Yes, I did. 

Q. In t hat fashion; you know that J ACK RUBY employed NANCY 
MOO NLY as a stripper? 

A. Yes , I did . 

Q. The lvarren Commission says there is no 6/ idence that, er , 
NANCY MOONEY ever worked for JACK RUBY . 

A. She worked for JACK RUBY but she got paid every night when 
she worked for JACK RUBY and, er, JACK RUBY would take her 
out to his apartment out on Ewing Street there to parties. 

Q. Ewing? Row do you spell Ewing? 

A. E-W-I-N-G, Ewing. 

Q. E- W-I-N-G. For parties? 

A. Yes. 

Q. Who would pay NANCY MOONEY for stripping at the Club? 

A. JACK RUBY paid them in a little envelope you know, al night. 
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Q. How much did you pay her? 

A. I don't know for sure. 

Q . She told you that she was paid by him? 

r,. :·;.zll, I S<O' en her get the money bef\.H'c from him . 

Q. You saw RUBY hand her t he e~v~lope? 

A. And she could make or stuff like that. She generally 
drawed, borrowed money al i the time there all the time, too . 

Q. Did you actually see RUBY pay NANCY MOONEY for stripping? 

A. Yes. And he used to pav me money to take her places and stuf 
like this , for parties 'that -they was having . 

" .......... -
Q . Did NANCY MOONEY have anotre r name? 

A. BETTY MACDONALD . 

Q: Which name , did she use a name when she stripped , or was she 
i ntroduced by the Master of Ceremonies by any name? 

A. Yeah , he called her NANCY MOONEY all the time 

Q . NANCY MOONEY . Have you been in the Carousel Club when NANCY 
MOONEY was actually stripping? 

A. Yes . I have . 

Q. How many occasions would you say? 

A. I don ' t know for sure . 

Q . You know, just roughly . 

A. Quite a f ew time s, I wouldn ' t say for sure. I mean this he re ' s 
been q u ite a long time b a ck , you know . 

Q. Would you say t e n time s? 

A. I've been there longer tha n that . 

Q . More than t e n times she stripped in the Club? 

A . Ye a h . 

Q. Ok a y , was NANCY NOOJ'.iEY your girlfr iend? 

A . I was living >·lith her . I had four girls working for me at 
that t i me and I wa s l i ving with NANCY, off and on , during 
t his time . 

Q. Dur ing what period of time are we talking about no;v? 

A . This he re's from b ack in '58, ' 59 , '60, '61 , d ur ;. ng this time, 
all during this time. 

Q . Was s he living wi th you in 1963 ? 

A. Ye s. 

l 



-5-

Q. she was . 

A. 

Q. 

..... 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A . 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

off and on. 

WherP were you liv ing with her in 1963? 

:;- b e lie ,.,-, this here was Rosemont , : . .Ljht off of Dav is there . 
R~ semont, right there, somewhere right there, in Oak Cliff. 

In oak Cliff ? 

Yeah . 

wer e you living with NANCY MOONEY during January of 1964? I 
mean I'm talking about the time to bring it back to something 
which will have some meaning to you, specifically during the 
time that, er , WARREN ~EYNOLDS was _shot? " -

~ 

Yes, I was. 

She was living with you then? 

Yes. 

In thi s Oak Cliff section? 

Yes. 

Rosemont? 

Yes. 

Do you remembe r where you were living? 

No , I don't . I can t ake you and show you the exact place 
that we lived . .. 

I think we'd better not go to Dallas (laug hter). 

(laughter ) But , you know, I' ve lived a ll over with her , you 
know, 12th Street, lOth Street , Ferris, Melbrook , all around 
in there, you know . So, you know, I can ' t say exac tly the 
date from which we lived .. 

Q. Okay, She was living with you, I believe, as I recall, 
REYNOLDS was shot in the evening of January 23 , 1964. were 
you living with NANCY MOONEY at that time? 

A. Yes, I was. 

Q. Were you with her the night that REYNOLDS was shot? 

A. Yes, I was. On the night that WARREN REYKOLDS vias shot, me 
and her and that other girl tha t did work for JACK RUBY, she 
was work ing there , I don ' t know whether her name \vas LITTLE 
LYNN or not , cause I was all high on pilis , I had just come 
back from vegas ... 

Q. You don 't know if it was LITTLE LYNN? 

A. I don't know for s ure . I know this girl when I see her and 
I tal]ced to her no t too long ago and she sa id everytime she 
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thought about i.t she could put the Ex-Lax· ~ompany plum out 
of business. In other words ; she was scared shitless. So, 
the night that WARREN REYNOLDS got shot, I had just come back 
into to~m and I went by there and I had hoo-dooed this girl 
out of an Oldsmobile . 

Q. Which girl? 

A . Another girl , this one here was out in Vegas , and I brougnt 
h er- Clown here, she had j ust got a divorce . So I came by 
WARREN REYNOLDS and they knew I was in tmvn and this night he 
qot shot . But during the time 1 had run into this other girl 
~hat I know and I got a hold of a Ford Falcon and we was 
riding around in the Falcon that night and we heard on the 
radio that there was a killer lurking behind a shiny car down 
on Jefferson, you know , a new car . And I said, we l l, I hope 
i t' s WARREN REYNOLDS that got shot . So , we came by there but 
by this time the car was heating, was kind of running hot, so 
I went on down t o the station and got some water for the car 
and when I come back by there and I seen a bunch of peop l e 
t here and I stopped and hollered at one of them and they 

Q . 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

said it was WARREN REYNOLDS that got shot . so then after 
this , I took NANCY home and the other gir l , we was all 
staying in this one apartment at this time , and I come back 
down to the Copper stand, this here ' s r i ght up ... 

Copper Stand? 

Yeah , this here ' s right up from where WARREN REYNOLDS'car 
l ot was at . 

What is the Copper Stand? 

It's a hamburger place . So I came i n there an d somebody mad 
a remark l ike why did I shoot REYNOLDS , you know , and t hen 

I l aughed and said something or other about i t so I guess th 
guy there at the Copper Stand called the police . Anyway the 
came out and picked me up. This was when NANCY and them cam 
down and made a statement, you know , so t hey turned me loose . 
So they went out to the house and got a rifle and everything 
out of my mother 's and them ' s house and my brother and them 
and everybody else, they even volunteered to come down there. 

The police took the rifle? 

Yeah. From the house. so after this here, I stayed around 
there and me and NANCY \vent out and I got a pistol out from 
some queer,.out in Garland, I didn't know where it was at , 
this here was when I was supposed to get my gun running 
business down there and go back and see JACK on something. 
I never did find out for sure what it was. Anyv1ay, I went 
and ~oak the gun and I hocked it because I knowed the police j 
were hot on me so they busted me down again, they took me 1 
back to jail, they give me some lie detector tests and they 1 

was asking me about WARRE~ REYKOLDS being queer and e•·eryth Lrlg 
with effect on the case. And right after they give me the I 
lie detector test, about five or ten minutes after twelve ! 
o'clock , they telled me to leave, so I left and got out and I 
went down and got my car out of town and I went home and I 
stayed there and then I left and went back to Vegas and 
when, this time , NANCY had went to jail for fighting or 
something, or some little old misdemeanor charge . And she 
hung herself , they said, about three hours after she was 
there but this here was, all she had to do was make a phone 

L 
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call and s he cou l d make bond. There was no problem at all . 

Q. Do yc•J. ,:;c,J ieve that she hung herself? 

A. Ha, somebody he lped her . She wouldn't hang herself by herse l f . 

Q •. 

A. 

Q. 

A. 

The only people who could help her obviously would be the 
Dallas authorities. 

That 's right. 

They \o?ere in the jail , nobody e lse ... 

There ' s no way that this girl would have hung herself. She 
was just a die hard p erson , and, er , she had everything to 
liv e for , she had kids and, er , she had everything she 
wanted to look forward to , she had it ; she made goodmoney , 
One week she might be broke, the next week she hadmoney ... 

Q. Why do you think they hung h e r? 

A. Well , before this here, you see , after I went to jai l the 
first time , then she come down to t estify to get me out . well 
with me and her and th is other gir l who did work for JACK 
RUBY and AUDIE, AUDIE ANDERSON , we were sitting in a car, 
and she was talking about the gun running and JACK RUBY and 
everything e l se , I never did remember what .. . 

Q. Who was talking about it? 

A. NANCY . She knew all about it . She knew the whole layout 
from the word "go" on . 

Q. Do you r emembe r what she was saying? 

A. No , I don't. I was high on pills . 

Q . Was there anything that she said? 

A. About JACK RUBY and about peopl e that was c om i ng in down 
there and stuff like this, I don 't remember . 

Q. Gun runn ing to where? 

A. Cuba, the Bay of Pigs , anG Cuba, and stuff lLke this. I 
d·on't remembe r you see, I can't swear to it, you know, this 
here but I know that they was talking <bout it . But, we was 
in the car and I was knocked out and they was talking about 
it . 

Q . Did NAKCY HOOC\JEY ever tell yo:.: at any other time about JACK 
RUBY and gun running? 

' 

I 

A . No , but she •..:as always with RUBY and that if I wanted to make 
big money that I should <:Jet: tied up with RUBY . But , n0\·1 , er ... 

Q. She said t~at to you? 

A. Yes. I 
_ _! 

! 
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Q. Did she explain what she me ant by how you would make big mone ? 

A . No, but this one queer who hung around with JACK RUBY a lot 
I we:•': -:::ut to his house out in Garland and I got a gun out 
there but there was a bunch o f people there, they was all 
having a party, I didn't talk to hi~ about it . And , er , 
before this here now, NI. ~;~~ ·: was, told me, WARREN REYNOLDS, 
e i ther WARREN REYNOLDS or ROBERTS, see nm.,r ROBERTS worked 
at WARREN REYNOLDS ' car lot . . . 

Q. ROBERTS was his last namc? 

A . Yeah. 

Q . What was his first name? 

A. I don't know . ROBERTS , well, anyway, he got shot with a 
shotgun prior to this . 

Q . Killed? 

A. Yeah. 

Q. Before the assassination? 

A . Yeah . 

Q . About ho1v l ong before the assassination? 

A. I don ' t know. I wasn ' t here at that time. Somebody shot hi 
before that with a shotgun . Said he was going out with their 
wife. But, er , ROBERTS told me one time, I was down there, 
him or WARREN one, I don't know exactly which one told me , my 
c ar had broke down , and you know, I brought t he car to t hem, 
and I was trying to get some money to get my car fixed and on 
of them said , there was a guy in the re , and I don ' t know who 
he was , and he was all dresse d up in a suit, he said, if you 
w01nt to ma.ke some big money, you ought to get in with CLAY 
SHA\'1 . Now ROBERTS, ROBERTS is d ead now, somebody shot him 
with a shotgun . 

Q . Well, >Vas that, l et ' s try to fix a time on that~ I know you 
don ' t know the times . . . 

A . But this he re was before , this was qu ite a while ba ck, ... 

Q . A year , o r t wo or three , wha t wou l d you say? 

A. I don 't know . 

Q. Okay . Did RUBY ever tal k with you about r unn i ng guns? 

A. 

Q . 

No , he never did s ay anything about runn i ng guns but one ti!ne/ 
I was, you know , always getting on to him about getting scmcj 
Money and everyt hing , and he told me, he s a i d , if I v.·anted t1 
get some money , this here was not too long before the 
assassination , he said he'd get me fixed up t o k ill Kennedy 
or a ssass inat e Kennedy or somet hing. 

RUBY ta l ke d with you about assassinat i ng Ke nn e d y? 
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A. Yes. 

Q. Of course, the Pres ident was assassinated on November 22, 196 
Can r·.;u f i.x the time wtE n RUBY talked to you about assassinat ng 
the Pr8sident? Excuse me . 

A. Well, this had to be in i • .:::·-= preL.ty close to this here. I 
can . lead you around where you can figure out pretty close. I 
was at the house ... 

Q. Whose house? 

A. My own house at t hat time and, er, OSWALD came up there anc 
told me to come down , J ACK wanted to see me . I don 't know 
whether he said PINKY or vhat. 

Q. RUBY's nickname was PINKY? 

A. Yeah. 

Q. When did , whe n did you first meet OSWALD? 

A. I knew OSWALD from a l oug , before he went to Germany and 
stuff, I guess here, but I mean I re a lly go t to know him 
when, a round JACK RUBY . OSWALD was there and he come out 
there with somebody else. He wasn ' t driving cause OSWALD 
didn't driv e , I don 't think . And I went down and CLAY SHAW 
was there and I went into t he office to see JACK RUBY. And 
JACK told me, I don't know what he said , this was MR . SrffiW 
or what, anyway he put it in a way that SHAW was ov er him, 
you know v1hat I'm talking about? 

Q. SHAW was super ior in this operation . 

A. Yeah. So I stayed in the office there and SHAW asked me 
about, if I wanted to be like a bounty hunter or like a T .V. 
shmv, a bounty hunter or something like this, if I \vanted to 
assassinate or ki ll Kennedy or something , you know , something 
like this . 

Q. Are you a good rifleman? 

A. Yeah, I'm very good. I' m not bragging you know but I'm real 
deadly wi th a rifle . 

Q. Where, have you been involved in tournaments , have you had 
training? 

A. No, just my own self shooting. 

Q. Uh huh. Did RUBY know that you v1ere a good shot? 

A . Yeah. 

Q. Hov1 did RUBY ~now that? 

A. I had a 6.5 rifle;I used to get half way acres.,; the lake with 
no sight, scope , on it and tear a five-gallon ca~ up where 
anybody couldn' t even think about getting close to it . 



1'.·\.,. 

·-10-

Q. A five-gallon what? 

A. A five-gallon can, you know . 

Qo Oh, hit a five-gallon can. A'· what dista nce? 

A. Oh, I wouldn 't know ~1.ow :..;:. :r it w~, :.; but there ain ' t nobody 
else who could hit one wheJ:e I could, I could hit a rabbit 
running. 

Q. Did RUBY ever see yo u fi~ ~ ? 

A. Yes. 

Q. Where was that? 

A. Around Moutain Creek Lake, rabbit hunting. I can t ake a 30 
, a 30-30 or anything like this , and kill a 

rabbit running. 

Q. When did RUBY see you fire? 

A. Quite , before th i s. We ll, it all started out with a burglary 
er, of this here, I hust as soon you didn't bring it up 
anyway , my friends done this a bunch of times . 

Q . Anything you don ' t want me to say , I will not say . Whatever 
I write, I'll submit to you first . It might be good t0 just 
throw it all in and we ' ll see what you want . 

A. Well , the Dallas police had done caught them and they signed 
statements letting me go on it, an~vay . In fact, the Da llas 
police come out to my house and carried a ll the stuff in, 
bought me beer, and took me down there and brought me back 
home . so I don ' t know why I didn ' t go to the Penitentiary 
but I didn ' t. 

Q. For doing what? 

A. Thre e burglaries . The y c aug ht u s with a bunch of stuff and 
they car ri e d, the y c a r r ied al l the stuff out of my house an d 
didn ' t e v en pro s e cute me, th ey k e pt it. 

Q. Oh, we ll now we k now why they didn 't prose cute you . (laughter) 

A. so ~~1ay, while I had a ll t he guns and stuff, I had, you 
know, J ACK RUBY' s a l way s com i ng a r ound a nd I'd che ck them, 
you know, we'd just go out and I' d shoot a lot out the r e and 
he s een me shotti. ng l ike a rabb it r unn i ng , kill a rabb i t 
runn i ng with a r i fle , that' s pretty mu ch o f a c hore . I me a n 
you l e t a rabb it jump up and take off r unn i ng a nd kill h i m 
running \·lith a r i..:: le \VL th no scope , a scope 1-D uld hinder you 
a nyway , shotting a rabbit running , you know . 

Q. Yeah . 

A. But I'm pretty fast . 

Q. so RUBY had s een you firing . 

A. Ye a h . 

Q. Dur ing what period o:' ti:r~ r·: ~u;:;v wit r;essed you fir e at a 
r abbit? 
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A. Th is here wa s not too l or.g, in this ti ro:e before ·t he 
assassination. 

Q. 

A. 

Q. 

Well, well,a period of a month? 

I mean that approxi,c at~­
OSWALD came to your house and he said he 

Oh, longer than that, a year I guess . 
ly. 

W~ll, anyway, now 
was sent by who? 

A. JACK RUBY. And I came back down to see JACK. 

Q. Where? 

A. At the Carousel Club. I went in the office and talked with 
JACK RUBY and CLAY SHAW and that's ·when CLAY SHAW told me 
about if I wanted to b e , a bounty- hunter, wanted, you know ... 
so, after the talk, I went bac~ outside and I had a drink 
and I took JACK RUBY out t;, er-:-er , I mean I took CLAY SHA\V 
out to JACK RUBY's bouse, out on York Street , the apartment 
there . 

Q. Let's see. RUBY and you and SHAW we re together . was OS\vALD 
i n the room also? 

A. No, OSWALD wasn 't there at this time .• 

Q. He just brought you to the Carousel? 

A. He told me, he came and told me at the house . 

Q. To go to the carousel Club . 

A. .Yeah . 

Q. Who was OSWALD with? 

A. I don't know, somebody else was in the car. 

Q. Did you see ti"E person? 

A. No, I don't know who it was . But , now another time---

Q. Then you went and you saw SHAW and you saw RUBY and had this 
conversation about bounty hunting a nd do you remember what 
time of the nig ht or day tha t was? 

A. No, I don 't. It wa s, I know it wa s fairly early in the 
evening. Then I went ou t to the house , JACK RUBY ' s hous e 
\vith CLAY SHA\V. 

Q. Why did the three of you sp l it up? 

A. JACK RU3Y just give me the keys to the house ar.d told rno to 
g o out t here . 

Q. So you and SHA\•1 l e ft together to go to RUBY ' s house and RUBY 
stayed in the carouse l . 

A. That's right. Then later on . .. 
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Q. How did you get to RUBY's house? 

A . Ny c ar . 

Q. You drove SHAW? 

Q. You've seen pictures of CLAY SHAl"' since that time a~>d I know 
you ' ve talked to Jim Garrison and members of his staff, have 
rbey showed you pictures .. . 

A. SHAW, CLAY SHAW . 

Q. And it is the man who you know to be CLAY SHAW? 

A. I told them what CLAY SHAW l ooked like before I ever seen him 
before in my life, I told ' them_~hat he looked like . 

Q . Yes, I know that and , 'er, then you saw pictures of CLAY SHAW 
and tr.e man who you met in RUBY's Club, the Carousel, as 
CLAY SfffiW , is, in fact, the man who lives in New Orleans who 
is the defendant in the case as CLAY SAW . 

A. T hat 's right. Then after we went out to the house, well, 
then later on JACK RUBY came on out there and I left. Then . .. 

Q. How long did you stay at JACK RUBY's house with CLAY &lAW? 

A. I do n ' t know . Two or three hours , some thing like that. 

Q. What did you talk about during that time ? 

A, Didn't say no th ing, he was one of these, he was a weirdo . 
I don't even want to ge t into that. 

Q. So then d id he make any advanc e s tmvards you? 

A. Oh, yeah. I mean that ' s wha t I was talking about . And 

then .•. 

Q . That's why you were supposed to go to the house with him? 

A . Yeah. 

Q . Okay. 

A . Then,after this, another time there, JACK RUBY took me down 
to the Greyhound Bus Station and said that I had to go to Ne 
Orleans, and when I got to New Orleans , catch a cab at the 
Greyh01.:nd, go to \vanda ' s bar and I'd never been to New Or lea s, 
you know, and that's where I met CLAY SHAW . 

Q. Did you meet a person by the na!:le ·of EUGENE Dli.VIS at \vanda' s 

Bar? 

A. I've heard the name, I mean, but not at this time. This 
here' s, SHAh' knowed everybody there anyway , whe:1 I was t here 

Q. At wanda's? 

A. Yeah. 

L 
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Q . What kind of a place was \'l"anda' s? 

A. It ' s a queer bar . 

Q •. Mostly homosexual patrons? 

A. Yes . So I stayed here about two days . I got some clotl:es 
::t •:d eve...:y;:hing and went back to v ec;c.s. Bot now OSWALD was 
down her e passing out pamphlets. You know , Freedom of Cuba 
and everything . 

Q. •;;;:::s -chat the time you "''er.c here? 

A. Th is here \'las before that or after that. I don ' t know for 
sure . I'd have to think on this here . But then I could get 
you pretty close to the time. So OSWALD wan t ed me to go with 
him to pass out these pamphlets . " -- ' · '-.. 

Q. Oh, so you were in New Or l eans at the t ime he was giving out 
the leaflets? 

A. Yes. 

Q. At the time he was on television , was arrested? 

A. Yes . l'.nd I went down t o the President , you know , the boat 
down here and he was , well , now t he Mart Building wasn 't 
there at this time . 

Q. Right, that ' s the new Mart . 

A. So, I s een him, he was down here by this fruit stand passing 
out these pamph l ets. And , er , so that was '62 or sOmething 
like this . 

Q. Yeah , why was -- DAGO, according to the warren Commiss ion 
report which may not be the most unerring r eport , ' on page 
407 the Commiss ion says that , er , he , meaning OSWALD , first 
distributed his handbills, the Fctir Play for Cuba Committee 
handbills, and other materia l uneventfully in the vicinity 
of tr.e U . S .S. WASP which was berthed at the Dumaine Street 
wharf in New Orleans on June 16, 1963, obviously dm-rn here 
toward the Mississippi , at the Mississippi . He distributed 
l -iterature in downtown New Orleans on Augus t 9, 1963 , and 
was arrested because of his Cuba Free, Anti-Castro Cuban 
exiles and again on August 16 , 1963 . Do you recall the time 
when he invited , you said he invited you . . . 

A. Yes, sir, I come into Wanda ' s . He was down at wanda ' s and h 
had the pa.rnphlets and wanted me to go with him but I wouldn' 
go. 

Q. Do you remembe r reading or hearing that he was arrested on 
that occasion when he had the leaflets? 

A. I don't know cause I left and went to Las_Vegas at this time.\ .. 

Q. 

A . 

But in any event probably, let me ask you then, in any 
was it probably during the summer of 1963? 

Yes, it had to be then cause that's when he , you know , 
somewhere in that date there . 

eve.,t 1 

I 
I 
I 

l 
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Q . It was a few months before the assassiLJ.ation? 

A . Yes. Now, see, now another time me and him \-Jas together and 
he asked me abou t GENERAL WALKER and told me he c ouldn 't hit 
the broad s i de of a barn. 

Q. That he c0uld not hit the broad side of a bare? 

A.. Yes. That's what he told me. 

Q. Could not hit the broad side of a barn. 

A.. Yeah. 

Q . And what did he ask you about this? Was this after WALKER 
was shot at or before? 

J 

\.., --- ...___ ____ -- "· 

A. Before WALKER was shot at , and he wanted me , he wanted to know 
what I would charge to sho.ot him.- He told me that . 

Q . OSWALD? 

A . OSWALD told me that . 

Q. Did OSWALD ever indicate to you that he had a lot of money? 

A . He told me about somebody that sponsored this deal for h im i 
Ru ssia cause he was a l ways telling me about Russia, what the 
did this and they did that, and everything , you know . You 
know about the way they work and their money, and everything 
like this. The n , er .. . 

Q; Did CLAY SHAW ever talk about politics? 

A. I never did talk to SHAW enough on anything but after I ha d 
c ome down here he asked me some more about it. He asked me, 
you know, I told him I was t hinking about it . That ' s what I 
told him in Dallas, I would think about it . 

Q. This was at the Carousel, Ruby's Club, he asked you about th 
assassination and you l eft it open by saying you ' d think 
about it"? 

A . I'd think about it , yes . I just figured he was some kind of 
kook, you know, and they was just trying to pul l a skippy on 
me, you know, cause I figured that he was , you know , just 
another queer, you know , like JACK RUBY . 

Q. He talked about that, did he tell you who wou l d be hunted? 

A. He said, he said President Kennedy or something or c:t her , 
he said the son of a bitch had +:o be killed or something or 
other. 

Q . Kennedy, he aaid the son of a bicch had to be killed. 

A. 

Q. 

A. 

Yeah . 

Did he say why Kennedy had to be killed? 

They talked politics and stuff like this , JACK RUBY and them 
did, bu·t you know queers they feel like they ' :::e better than 

somebody else, they talk, you know, and I just didn't under ­
stand i-t. I mean, I diC.r.'t _?2.} ~-. c :..~-:.c:1t.ion to them . 

L 
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Q . Okay. Then you came to New Orleans and you went to Wanda's 
and you met ... 

A. CLAY SHAW. 

Q . CLAY S~L~W ~~ere . And d i d he raise the questicn wirh you 
again of assassinating the President? 

J 

A. Yean, before I left from here he brought it up again and I 
don't: remember exactly how the ou-::.come was on it . He said 
s~mething or other about it. But after this I don·t remembe r 
exactly what I did as far as swearing but , er, he said, you 
know, whether I was thinking about it or something or other 
I don't know exactly \vhat it was. And I l eft and went back 
to vegas. And ~bought , he bought me some clothes or give me 
the money and I bought theclothes. 

Q. Who gave you the money? 

A. CLAY SHAW. 

Q. How much money? 

A. About $100, I think , a little more . 

Q. I take it it wasn ' t a check. 

A. No , it was money. 

Q. Ca3h. 

A. Yeah . 

Q ·. Did RUBY ever g i ve you any money? 

A. Yeah. 

Q . 

A. 

Q. 

A. 

How much did he give you? 

Just off and on, you know , bventy here, twenty- five the~e . 

That . was for a specific job, an agreement for some amount . 

Yeah. You know fifty, t wenty-five, fifty , like that. But 
I took OSWALD, I took him from the Carousel Club and I took 
him over to t he Bull Pen ... 

J 
Q. 

A. 

Q. 

A. 

In Dallas? 

Arlington, from Dallas to Arlington. \ 

To Arlington . I 
Yeah, now this guy that owns the Bull Pen, I didn't know this ! 
here till I've been talking to Jim, but the guy that o·.vns the/ 
Bull Pen had a finger all in this here assassination deal . I\ 
don't know what this gu'.'' s name is but I took OSI'lALD ·.:JVer i 
there one night. You see I told him about me taking him overJ 
there to the Bull Pen and Jim told me who the guy was at the 1 

Bull Pen and why probably he was going over there to see him.J 

I 

! 

l 
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Q . Did you ever meet EUGENE DAVIS at Wanda'a Bar ? 

A. Th~s here's the guy that. did own it or something? 

Q. Ye s, he did own it at that time . 

A. I don ' t , a3 far as really knowing the guy , no, I d~n ' t kn~w 

him. The name , yes, I know the name . 

Q. Who were you told to !l'~et a t ~rV "'!'0a ' s Bar? 

A. C'Ll'Y ~HAW. 

Q. Who told you to meet him? 

J 

A. JACK RUBY . I give them names on everything like this her~ so 
the y can verify everything I ever told them . 

Q. Yes , I know that. How many times d id you see LEE HARVEY 
OSWALD? 

A. I seen him a bunch of times. well, see he stayed there in 
!the bar all the time and I talked with him , you know, see , 
OSWALD was queer , OSWALD wanted , you know , to mess a round 
with me before , once or twice , I don ' t know for sure . And , 
er, OSWALD messed around with them all the time . 

Q. With v;ho? 

A. You know , around with JACK RUBY and he \vas queer as hell. 

Q. RUBY and OSWALD had a physical rel a tionship? 

A. Yeah . And this he re spanish guy ... 

Q . Did RUBY and SHAW laa.ve a physica l r e la·tionship? 

A. I don't know that . 

Q. How do you know tha t RUBY and OSWALD did? 

A. Well , you can just, it's something that you just have to tell 
fGr your own self , you know wha t I mean, you know the way 
they carried on v;ith one another . And OSWALD \vas the same 
way, you know , he was real funny acting and , er , you just 
had to, I mean the guy was sickening to me , a ctua lly, you 
know, but I mean .. . 

Q . OSWALD? 

A. Yeah, but he was around all the time , you know, and he was 
a friena of RUBY's and I hung out there all the time so , 
you kno•.-1, I just talked t.o him. 

Q. \'lh~re did yo:.. see OS\vALD? 

A. There, he stayed there ~ lot of times. 

Q . The Carousel? 

A. Yeah. TIPPIT come into the Carousel . The Warren Commission 

l 
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said that TIPPIT never come down there but that's a lie cause 
I seen TIPPIT there. 

Q. How many times did you see TIP~!T at the Carousel? 

A. Two or three times that I know c.f and he was down there in 
his suit at'.d he had no business being down tho;re c::-.:1 JACK 
RUBY was in his car at one time. 

Q. You saw them together? 

A. _Yes. :r did. 

Q. What was TIPPIT's reason for going to the Carousel? 

A. You got me, I don 't kno\v . 

Q. I mean, what, I don 't mean what was the reason he ' d give t o 
the Da llas police department, I mean why do you think he was 
there? 

1 A. He was in his dress clothes, he didn't have no business 
! being there, he wasn ' t on duty . And anotrer thing, GOLDBERG 

down there, GOLDBERG's even got the pictures of OSWALD's 
autopsy r eport and the bullet holes in him and everythinq el e 
they have . Now how could he manage to get these? 

Q . What's the name , GOLDBERG? 

A. Yeah, HONEST JOE . 

Q. HONESI' JOE. 

A. Yeah. He ' s got them all down there in his shop . I've seen 
them down there . 

Q. What was tl1e relationship between RUBY and TIPPIT? 

A. I don't know, they knew one another . 

Q. They were friends. 

A. Yeah. See my, my dad has a garage , did have , right there by 
the Oak Cliff bowling alley and he seen the guys run down th 
alley who did the shooting right there off of Patton, you 
know, where TIPPIT got shot? 

Q. Yes . 

A . And they run right by his garage. He was on the corner 
working. But thishere , I can, I can prove where I was, I 
was in ~as Vegas at the time. I was in Las Vegas , Nevade, 
at the Chesterfield Club. 

Q. On ,·ovember 22. Do you have -any idea who shot TIPPIT? I 
I 

A. No, I don't. But I think they just used OSi•IALD more than / 
likely he was a guinea pig . But I mean I've had friends tell 
me so many things like the three guys at the station where 
TIPPIT was sitting at when the •. . 

What's the name of that station? / 

l 

l 
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A. Good Luck Station. 

Q. Good Luck? 

A. Good Luck. 

Q. Ol ~l'3.t stcr"eet is that? 

A. Advdnce Blvd. - Houston, I~' d Houston Street 
but it's Advance Blvd . when you come across th.:: bridge a ... ~ 
[rom where TIPPIT was sitting at you could see the high schoo 
you know , book depository ... 

Q. Book Depository Building. 

A. Book Depository Building, from Ji3ht there. So they said tha 
TIPPIT took off with no 'reason at aTL He just hauled out 
real fast , run back up Ewirig Street. You see th:t:'s ::,only 
about, whRt , 10 or 12 blocks from Patton, form where hw was 
going. 

Q. Have you heard anyone say why they th~ught TIPPIT was killed? 

A. I had a bunch of questions asked to me about it down there, 
at the station , now ... 

Q. The Dallas police? 

A. Yeah, now they didn't bring it up about the guy at t he statio 
in the Warren Commission. did they? 

Q. No . 

A. The FBI and everybody else has been out there t a l king t o TON 
and ENNETT and them cause they told me so . 

Q. What ' s TON's last name? 

A. I don't know. 

Q. EMMETT's last name? 

A. I-don't know . 

Q. They are employees of the Good Luck Garage . 

A. The Good Luck Station , right the re. And the re's SHORTY , he's 
another one there. TON, SHORTY and Er-lME TT . They all know me. 
They asked me just before I come down he re this last time, yoJ.: 
know wha t ~;as goin g on, what was happening, they was talking 
about TIPPeT taking off from :::-ut t!l.er~ and they ~·las t rying !::o 
get me to tell them some thing , you know . 

Q . DAGO, ~vho could state from their own , his own personal 
kno\dedge or her O\vn personal kno~·Jled~e that he or she knew 
that you and JACK RUBY were friends? 

A. AUDIE lU~DERSON . 

Q. vlhere 's AUDIE A!);lJERSON? 

(.. 
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A. In Dallas, Texas . 

Q . ivha t' s he doing now? 

A. I do:,·~ know. Last time I seen him he was playing cards down 
at the car lot. 

Q. Car lot? 

A. Yeah. 

Q. REYNOLDS' car lot? 

A. No, not REYNOLDS', the one on Davis. And DON ELDON ·SMITH . 

Q. DON ALLEN SMITH? 

A. ELDON SMITH. 

Q. How do you spell his name? 

A. E- L-D-0-N. 

Q. ELDON. 

A . Yeah. THOMAS CRIM ••• 

Q. C-R-I-r~ or K-R-I-M? 

A. I don ' t know whether it's K-R-I-M or "C". You can find out 
from HARVEY BASHAM. HARVEY BASHAM owns the farm machine plac 

there . 

Q. How do you spel l BASHAM? 

A . B-A- S-H-A-M, I think . That's right there on Beckely right 
up there from where the shooting and all took place, HARVEY 
BASHAM. They know that I knowed ... 

Q . RUBY . 

A . JACK RUBY, yeah . 

Q. Who is the re is Dallas that you know that could speak about a 
relationship between JACK RUBY and LEE HARVEY OSiffiLD? 

A . Some of the girls that I had . 

Q . lvha t are their names ? 

A . I believe this girl named SHARON would b e one that could tie 
me in thi s , she ' s the only one that I could r ea lly say tha t 
sa•·/ them together.· 

Q. Do :rou know if she's in Dallas now ? 

P. •• '- th. t' · · b · d • · I I don ' l kno•.i . I Know :cs o .h"r gl.rJ. , uc I on t, I Kno;,; shp 

Q. 

was Hi th JACK RUBY bs fore but I don' t k.t1ow if she knowed LEE -~ 

OSWALD or not. Now this one boy that \vas with me the nigh t 
tha-t I took LEE OSWALD over to the Bull Pen, his name is I 
SHINE RANKIN. I 
>'lhat's his first name? I 

I 
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A. SHINE. That's a nickname. S-H-I-N-E 31\NKIN . He did work 
with ..• 

Q. R-A-N-K-I-N? 

A ••.• worked with Pollack Paper Company and t hen he worked f8r 
an air conditioning place out there on, right off Indus~-rial. 

Q . ;;_·id he was with you when you drove OSHALD to the Bull Pen in 
Arlington. 

A. · That's right. 

Q. Who did you meet at the Buli ?sn? 

A. OSWALD went to see somebody, I didn't know who it was . 

Q. You just left OSWALD th~re ? 
' " A. No, we stayed there. OSWALD lert us after we got there 

seem some guy there. Then he come back, then we l ef t . 

Q. Did OSWALD ever talk politics with you? 

A. Yeah, he talked but I mean I don't know nothing about 
politics, I mean I don't pay no attention to t hem . 

and 

Q. Did he talk to you from the right or the l eft politically? 

A. He talked about Russia a lot . 

Q. For or against it? 

A . For it or against it? (pause) 

Q. Uh huh. How abou t RUBY, did he ever really talk politics? 

A. Not as I can really remembe r, no . 

Q. What did RUBY say when SHAW was talking to you about being a 
bounty hunter and the target might be the President? 

A. This is when CLAY SH..ZI.W was talking to me about would I want 
to be a bounty hunter or anything? 

Q. Yes , at the Carousel . 

A . . RUBY didn't say anything at this time . He just give me , afte 
when I come outside he just give me the keys and told me to 
take CLAY SHAI·l out to his apartment but, er , see , er , RUBY 
was always fixing me up witn som2 of his friends or some of 
the guys around there, you know what I mean , you know , what 
you probably yourself call a prick peddler, or something like 
that. And that's what RUBY would, you know , say , go so and 
so, and everything, you k:1ow, tbis guy and that guy or 
something like that. Actually, I didn't pay any attention to 
what they said. You kno\v, I just figured, you know, a bunch 
of kooks, you know , they were nuts anyway . That ' s the way I 
looked at it. 

Q. You said that SHA~v was weird , in what way ? 

A. Well, he liked to be whipped with ping-pong paddles . 

l 
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Q. He liked to be whipped with ping-pong paddles? 

A. Yeah, and junk like this here. 

Q. Did h~ ask you to do this? 

A.. ~-=,-..h, ar.;:i some of his fri ends wanteC. to have oranges chunked 
at them, tangerines chunked at them , they'd go over in t he 
corn8r and lean over and wa~~ you to chunk oranges at them 
and all that. 

q. Not in Dallas? 

A. No. 

Q. This was in New Orleansz_ -------._ 

' A. Yeah. And then this, er , er , you know , had , he'd get niggers 
and dres s them up like women , you know, and everything like 
this. Of course , there ' re some old guys here that I can get 
this here , back this up, here in New Orleans. I mean, 

Jim's been wanting to talk to some of them . I 
give him their names and Jim ' s done talked to them . 

Q. I see. Do you know how ROBERTS got , who shot ROBERTS? 

A. I didn ' t know for sure anything , the only think I heard was 
h e got shot because he was messing around with somebody ' s 
wife . That's the only thing I heard . 

Q. Did~u believe that? 

A. (laughter) I didn 't ever mess around. I just let everything 
go in one ear and out the other on that. 

Q. 

A . 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

What do you know about RUBY and gun running? 

Well, more or less talk, cause I never did get involved in it , 
you know, just hearsay , and that way I couldn 't swear to 
anyth!.ng on it. 

RUBY never said anything to you? 

Not really out and offer me anything, no. But h:lm and HONEST 
JOE was in it together , they talked enough about it for that. 

You mentioned something earlier about the guns at City Hall 
that were confiscated by the police department , I guess . 

Yes. 

Fcund their \·:ay to Cuba eventually ; how did that happen? 

They w;mt through HDr;EST JOE. EO~EST JOE got all tile auction 
off the guns then he, they went to Cuba . ·You could buy 
anything from EO~EST JOE. 

How could HO~~ST JOE get the guns from the Dallas Police ..• 
I 
I 

could buJ 

Is tha.t done openly and legitimately? 

A. I guess so. The Dallas Police had it fixed up so he 
then a]~-, you know, if they picked you up with a gun they ke.::> ~ 
· ,_ ::--c· ::~···-::sT JOE wound up with it. , 



Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 
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Was there any relationship between HONEST JOE and J AC!< RUBY? 

Yes. 

What ~ ~ ~& tionship? 

And HONEST J OE come Like brothe rs , like RUBY always sai<'l . 
around there all the t i me . 

Was there any indication that ever reached you that 
HONEST JOE were involvad in a partnership regarding 
guns to Cuba? 

R:JE".l and ~ 
sei1ding tf>t 

My ovm opinion , yes , but as f a:;: as me really knowing, I 
couldn ' t say for sure on this. 

Did you know TOM HOWARD , who , of course, was RUBY ' s ear l y 
attorney ? 

Yes , I do. 

Was he ever your attorney? 

y:es , he was . 

Did he ever have any associates? 

Yes , NEY WADE this here ' s the District Attorney's brother 
and COLLIE SULLIVAN . They ' re all in the same of f ice . 

' HENP.Y WADE ' s , the District At t orney of Dallas, brothe>: was in 
the same firm with TOM HOWARD? 

A. That ' s right. NEY WADE . 

Q. N-E-Y? 

A. Right . 

Q. What year was tha t, do you know? 

A. This here was al l during this time , back in the assassination , 
and before tha t time? 

Q. 1962? 

A. Yeah, but they was together way before tha t. 

Q. Ye ah , but at tha t time as wel l . 

A . Yeah . They was right across the street from t he City Hall . 

Q. Did NANCY l'JOOl-TEY ever talk to you about JACK RUBY and gun 
running or anything like that? 

A. Yes , she spoke about it some a nd one time took me out to ge t 
a p i stol out here in Garland , you know. 

Q. Garland, Texas? 

A . Yes , you know , c ause I had to have a gun first to get into a __ _ 
this stuff . But back at that time, I just stayed messed U? sq 
much . I kno\·led one , at times I knew what I was cl oing and 1 

at tir::.es I didn ' t . I just stayed :nessed up all the ti::-.e . 

l 
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Q. Did she say anything about gun running at that time ? 

A. Sha said to make big money, to get in there and make some 
money, it had to do with guns. 

Q. And who did she say you should see? 

A. JACK RUBY. 

Q. · Did she mention SHAW's name? 

A. No, nc~ really on SHAJ.'I" , no. 

Q. Just J ACK RUBY. How long before the assassination was that? 

A. 

Q. 

A. 

I Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Quite a bit before the assassination . 

A year or a month? 

A month , I' d say. 

During 1963. 
I 
It wasn't too long. See , now, I ' ve even heard about the 
story where , now , this here I can 't say who said this, who 
said t hat , but I know they had this camp where they was 
training the guys there and they had some , and you know , 
when they had the guys in training for the Bay of Pigs . 

In what city? 

I don't know. I r emember something about it, but I mean 
t hat 's the only thing I can say . Either JACK RUBY or NANCY 
or s omebody told me that, I don't kno\v. 

Did you have the feeling that NANCY pretty much h ad the feeli g 
that something was going on? 

Yes , she knew what wa s happe ning. 

She did . 

Ye-ah . 

Did she ever indicate to you that she was worried , because 
of her knowledge? 

Well , at the time that she had come down to help get me out 
of jail down there she told me that she was wanting t o l2ave 
for a while till everything blew over, you know , but then righ,t 
after she wound up, you know, they said she l":ung herself. 

1

, 

She \vas supposed to have hung herself, January 23_. 1964. 
When did she tell you that she wanted to le ave until t..l-Jings j': 

blew over ? 
I 

Just before this . Just real shortly before this . I 
TWo days? ! 

I 
You know, you know when I was in jail up there the l<1s t time , ! 
you know, Hha t date was that? 

L 
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Q. I don't remember the date, but I can check it. 

A. ~Tell, it vras just right in there we was talking about it. 
And she was wanting to go somewhere . Then I went to Vegas 
and -:::.)n . .: :'Jack and when I come back well she had done hung 
herself and everything. I dor.'t remember what the date was 
on that. 

Q. As I r ecall , she hung herself a l legedl y e i ght days af t er you 
were released . 

A. I don' t know. It was ju,; i: a short whi,le in there , I know . 

Q. 

A . 

Q. 

A. 

Q. 

A . 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

That is , she was arrested in eight days and she hung herself 
within the hour , I think. 

An hour or three hours, I don ' t remember what it was . 

Yes , before then did she indicate that she was worried? 

Yes , she said that , er , I know one time she said that she 
k new something or other and that , er , about J ACK RUBY or 
something or other , and she was pretcy well up tight about 
it , I don't rernenber what it was. 

That was the phrase "She was up tight about i t"? 

Yeah . 

Meaning she was worried. I 

Yeah . 

And she said she ' d l ike to leave town unti l it blew over? 

Yes . She was , in fact I think I was going t o t ake he r to 
Las Vegas or something or other, but at this t ime , t here was 
a p l ace burglarized out here and they were shaking me down 
about that, so I fled. I never did turn it in to the police 
but I had somebody to back me up, where I was at when the 
burg l ary - - some friends of mines place got broke into and I 
had somebod y else to vouch that I was work~ when it was 
broke into . So I left at that time. .JM2- """f"hl f'17r-/-~ 

Who shot WARREN REYNOLDS? . ~") 

I don ' t know. 

No idea? 

No . 

Do you think NANCY knew anything about that? 

A. She was with me when he got shot . 
there, I know bhat. -

But I know she carne down I 

Q. 

A. 

Q. 

What do you think it was that she was worried about just 
to the time that she died in the Da llas jail? 

Well , all the activity, everything was happening around 
she kne\v all about it and ::~at's wha t it \·las . 

prio~ 
therJ 

I 
l 
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A. The assassination and everything . 

Q. Gun running? 

A. Yeah. 

Q. Tha t's what she was worried about , you think? 

A. You k:-,ow, I ' m real, I never did ask her anything and we ne ver 
did =eal ly talk about ~ny thin9 . Of c ourse , she s tayed with 
J~CK RUBY so much she knew everything that J ACK RUBY was doin 

Q. Did she ever tell you t hat ar.yone ever thre a tened her? 

A. Not as I re a lly can think about, no . 

Q. Did she ever i ndic ate what it was she was afraid of whe n you 
say she said she was worried? 

A. About J ACK RUBY , I know. She was saying something or othe r 
about tha t. 

Q . Of course , JACK RUBY was in j ail , so she wasn 't a f raid t ha t 
JACK RUBY was .•• 

A . Well, it was other thing s dealing with JACK RUBY . 

Q. Yes . She was afraid that she had knowledge tha t e ffected 
JACK RUBY? 

A. Yes . 

Q . Did she indicate who she was afraid might do something to her . 

A . No , she didn't. 

Q. She never aske d you fo r protection ag a inst anyone or anything 
l ike that? 

A . No. 

Q . But she talked with you about l eav i ng t own? 

A. Yes . 

Q . And that was just a short whi l e before . 

A . Before, before she wound up dead , yeah . 

Q. Have you any idea who might have been involved in killing her 
in the Dallas jail? 

A. No, Idon't . 

Q. You haven't h e ard anything about that after she died? 

A. When they had me in jail they put me back there in t he farthe t 
cel l theycould put me in and nobody , they wouldn 't let nobody 
talk to me or nothing , the whole time I \vas t here . 

Q. Wha t was RUBY's relationship with t he Police Deparc~ent ? 

P._. Just ~i~-:~ ·:...l-)a t .. 

L 
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Q. Quote. 

A. Anything h e wanted done he could get it. 

Q. What :'..; Ci he do for the police ? 

A. I don't know . He had a few of them ,you knov1, that , er , well 
if you got in jail , l1e 'c>;ol l up <1-ld g-=t you rigi;t out , you 
know . 

Q. Did he ~ver get you out? 

A. No , he never did get me out but I knm.J of sor:Je guys =r..~ ': he 
d id get out . 

Q. Do you reme mber the names? 

A. No , but those guys that hung around there if they got into 
anything , right after that ••• 

Q. They ' d call him and h e 'd c a ll the police department. Who we e 
h is contacts in the police department? 

A. I don't kn ow . 

Q. We know he knew a l ot of patrolmen bu t did he have any 
h ighe r - up c ontac ts? 

A . I don ' t know , but he kn ew everybody around there . He ·,,·a s a 
r eal sort of funny kind of guy. One day he was friepdly and 
t he next day he wasn ' t , you know . One day he was , you know , 
r ea l likeable and the next d ay he wasn't. You know , a 
regul ar horse ' s butt , you know that t ype . 

Q. Yeah . 

A. I messed around his main l y for the money t hat I got and t ha t' s 
a ll. 

Q . Do you know if OSWALD and SHAW ever spent any time together? 

A. This , I never did see OSI·IALD and SHAW together , I n ever did. 
Never seen them t ogether . But I know OSIVALD was do\vnrere at 
wanda ' s where SHAW was at . And OSWALD had to know.SHAW 
becaus e he come out to the house and t o ld me that he was 
there at the Club. No, no, I ' ll take it back . I don ' t 
remember if he was at the Club that night when I come do\vn 
t here or not bu t he came out and t old me and I come dovm 
t..l>ere. 

Q . Ye ah . 

A . But now he had t o be there at che Club sometime or other 
to get the message to come anci get me . 

Q. Yeah. Khen you arrived Sf!J,,·/ ·,:as already there? 

A. He was there . Then wl1en I c.;me to :;ew Orleans SHAW was 
already dovm at 1-landa 's. 

Q. Did you say that you \vere shot at? 

A. Yeah. I was shot at the f:.rst ti;~e ::.~, Garce:1a, California , 
and then I was s1-lot at ir-. Lo - ::.--:- . ·., -- • ' • :::::::.a. 

l 
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Q. When \vere you shot at in Gardena? 

A. Bafore I came down about , about right at t wo y ears .ago, I 
guess. 

Q. T<.vo years "90 ? 

A. A ye.ar and a half , something like that. 

Q. Oh . 

A. Ck&y , I've been down here since , you know, around J anuary , 
February in there . Okay , it wo.s before I came down here and 
I stayed in Da llas for a month or so. I was in Gardena when 
I first started out and you know everbody 's there to 

, and drank and everybody knew everybody . 
There was a guy who c ame in the r e and the first thing you 
know he was talking to me in my room -- I wa s watching T. V. 
and the guy was there and after a while he said some t hing 
about WARREN REYNOLDS , I don't remember exactly what it was . 

I Q. Th i s was in Gardena, c a liforn i a . 
I 

A. And so, you know, it kind of shook me up cause, you know , I 
h ad been reading, you know, about , you k now , this here and 
that there where I was invo l ved in it so that af ternoon I 
left, I ' d been drinking a lot down there , and when I started 
out l eaving from the place, he was shooting at me d own there , 
but he had , I think , a silencer , cause I know he was shooting 
at. me cause t he bullets were whizzing by . I think it was on 

Ava l on Blvd ., where I run to and caught a bus and went to 
Long Beach. 

Q. Did you ever see t he guy who was shooting? 

A . I talked to him that evening t here where I was l i ving at , it 
was the same guy. He had a gun . 

Q. You t a lked to him after he shot at you? 

A. No , no, before . 

Q. Before . Did you actually see him shoot a t you? 

A. Yeah , he was shooting at me . 

Q. Do you know who he was? 

A. No, I don ' t. 

Q. Do you know why he was shooting at you? 

A. He asked me about WARREN REYNOI·DS and eve:::ything . Then I 
went to Long Beach and I was looking at a car in Long Beach 
down there and they shot the glass out of the car that I was 
standing in front . And I w2nt and told the poLice about it 
and everything and they said next time it happened , J.et them 
know. 

Q. When was that? 

A. This here was before I coma do•.v:1 hc::::e. This here was after 
the Gardena b::. t. And, er . .. 

l 
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Q. About when \llere you shot at in Long Beach? 

A. Tl' -~ nere was about a couple of weeks after I was shot at 
in Gardena . 

Q. During the Summer? 

A . Yeah . 

Q. And you went to the Long Beach poli~e stat~on? 

A. Yes , I did . And I told them and they said we ll, if it 
happened again, l et them know. 

Q. Yeah , if you ' r e able t o. 

A . (laughter ) That's what I though t. 

Q. 

A. 

Q. 

A . 

Q. 

A . 

Q. 

Do you know who was shoo ting at you in Long Beach? 

I don ' t know where, which car it c ome from, I know it had 
to come from a car. It knocked the glass out of this car 
I was standing by . I think it was about a ' 59 or ' '60 Old s 
or something I was look i ng at , and it knocked the glass 
out of it. So I went and turned i t in to t he police and 
they said l et them know if it ever happened again . So I 
made the score a couple , a few days after this and I 
caugh t me a plane and went t o Dallas. I stayed in Da llas 
and some guys got to nosing around there so I left and 
went to Houma and I got in Houma . . . 

Houma , Louisiana ? 

Yeah . And the guys started sneaking around and watching 
me down there and I l eft and carne t o Ne\v Orleans , and I 
went to Delcambre and then back t o New Orleans , so I've 
been around here at l east times since then . 
I' ve been up to Biloxi. I went up to Biloxi and I got 
t i red up with t his here Ku Klux Klan . I wasn ' t up there 
no time and I was like that on this Heredity-Mississippi 
deal, you know , and I 'rn not doing m thing , honest , you 
know, I ' m just up there just running my head , drinking and 
everything. And then they were going to have me up there I 
on tria l on that and I didn't know nothing (laughter ) . I 
t old them t ha t I was , you know , a Ku Klux Klan man , and 
everything, I was drunk, you know. I told them a bunch of 
junk up there. 

But you're sober now, right? 

Yeah, yeah , sober no'"· Yeah, stone sober . That gets rn:: 
all , you know , when I try to stay out of trouble, I get 
trouble . And then \vhen I try to get in trouble, we J 1 
everything just goes along peaceful, you know . 

in I 

Did you ever talk to a di3tinquished 
formerly of the Dallas Morning News, 
name of HUGH AYNS"i'iORTH? 

reporter ~or NewsweekJ/ 
a gentleman by the 

I 
I 

Yes, I did. I called HR. AYNSWORTH and he t old me to get I 
in touch with an attorney in DallaE . 

;, ,... -
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A . In New Orleans. 

Q. About how long ago was that? 

A. This here was before I made !..i1u.t tape with ... 

Q. Be fore yc"! talked with KEN ELLIOT:? . 

A. Yeah . 

Q . I think you ta l ked tu KEN ELLIO':i: on June 26 , yeah , June 26 . 

A. Well, i t was a day or two before that. 

Q. Or June 27 , yeah. I t was towards the midd l e or end of 
June you called AYNSWORTH . A day or two before t hat you 
said? 

A . Yeah . 

Q. The 20th of June . 

A. So I called him , I told him , a t first I to ld him my name was 
somebody else but, you know , I don ' t remember now what I 
t o l d him my name was then when I talked to him a little 
bit he knew who I was ... 

Q. Had you met him before? 

A . No , you know, I knowed him from , you know , like Dallas , I 
~new h e was from Dallas. 

Q. But you never met him i n Dallas? 

A . · No, not really talk to him , no . But I knew he was with, 
something, with Da llas Morning News , I had heard . He told 
me, before this , t hough -- now, l et me get it strai ght \<'hy 
I called him to start off with ; I cal l ed this one attorney 
that I knew in Dallas and this attorney told me to call 
another attorney , then this attorney told me to call 
AYNSWORTH. Now this here ' s the way I first really sLlrted 
talking to HUGH A"SrnSI'iORTH. 

Q. Do you r emembe r which attorney t old you to call AYNSWORTH? 

A. Ah , it' s , it's in the report the re . 

Q. 

A. 

Q. 

jA . 
I 
IQ. 

Who told you to call HUGH AYNSWORTH? 

Ah, attorney CALm'IIN in Dallas , Texas. 

C-A-L-D-l·l-I-N? 

Yes. 

He told you to c a ll AYNSWORTH? I 
I 

A. Right . So when I calla d AYNSl·;oRTH I told him, and .I told I 
him another name when I called him, he accepted the call . 1 
I didn't talk to him right at first, he was supposed to hav~ 
been in New York . But they give me another number and tolc l 
me to call right back, this New York number. So : ta~~E: C l 
with him and he told me that I'd bette r get out of Xc,,· ' 

Orleans cause ,Jim Garrison \,•ould !-.a::c::; :::E: ::;-- ::~:· ~- _ _ ::. 
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Q. That was his expres sion? 

A. Yeah, he said that they were representing CLAY SHAW. 

Q. That Newsweek was representing CLAY SHAW? 

A. That Ne ~··sweek was representing CLAY SHAW, and he told ~: ::. 

to get hold of this here officer in Dallas, Texa~ , and he 
,;j ve me the phone number. 

0.. That was LTN. CUNNINGHAM. 

A. CUNNINGHA!--1 . 

Q. He's head of Intelligence. 

A. Yeah. 

Q. For the City, for t he Dalla s pol ice. 

A. I called down there and t a lked to him and he said he 
guaranteed there won 't be no arrest on me but after I told 
him about .•. 

Q. CUNNINGHAM told you that? 

A. Now after I told him about child support or something like 
that he said he couldn't assure me about that. He wanted 
to know if he c ould see me by Tuesday, I r emember him 
saying by Tuesday, so this here must have been you know a 
day o r two before that. And later af t er this here I went 
down to MCPHERSON's office and t a lked to MCPHERSON . . . 

Q. Now MCPHERSON is your New Orleans lawyer? 

A. Yes. 

Q. In t he Nationa l Bank of Commerce Building? 

A. That's right. And MCPHERSON called him collect on t he 
phone. 

Q. Called who? 

A. HUGH AYNSWORTH . 

Q. Yeah. 

A. And AYNSIVO RTH accepted the call and so he told him about -
he was wanting to prepare some que sti ons to ask me or 
some thi ng o r o t her , you know , I don 't know for sure .•. 

Q. He knew v:hat i t was . 

A. Yeah , but anyway , I think the bes t th i n g you c a n do is t a l k 
t o JHI J.IC?HE:RSO:"! and he c an t :! ll you more a bout i t t ha n I 
can and that way y ou know , y ou knmv, you 'l l know j •1s t how 
it goes cause I don ' t know for sure what was said. 

Q. You we re not involved in that conversation? 

A. I was there b u t I j u s t don ' t , T d on 't know, I just don 't 
I ca.:: ' t 2 "!2:1 t ell yot< :.:.;a lly what MCPHERSON said a nd ' 

l 
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MCPHERSON said that they was representing CLAY SHA\·1 cause 
he told them that they was representing CLAY SHAW. 

Q. MCPHERSON told you that AYNS\'IORTH s a id that he was 
reprP~ "' nting .•. 

A. 

Q. 

A .• 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A . 

Yeah, but he done told me and I told MCPHERSON , too. 

Yeah. 

So, he told MCPill:RSON i::hu ~;arne thing evidently t o the best 
I can believe , you know , remember of it. 

Yeah. 

"' ----And MCPHERSON said well that dcn ' t make sense to me . And 
MCPHERSON said I'll get'you- ~et up with Jim Garrison my 
own self or something or other and he said , I know , I have 
a personal friend down there my own self and he go t me in 
touch with Jim Alcock. 

An Assistant District Attorney in Garrison 's office. 

Yes. 

So then you went and you saw Alcock. 

Yes 

Have you ever talked to AYNSWORTH since tha t time? 

Yes, I called him after that and he was wanting to know 
what I'd found out or something or other, what I was going 
to do, and I asked him for some mone y or something or 
other, you know, I was drunk when I talked to him. And I 
was suppose d to call him back and I don ' t know whether I 
called him back the last time or not . 

Hew much -- what, if anything , >vhat did AYNSWORTH offer 
you? 

A. He .never did tell me anything besides he would have an 
attorney to r e present me . But I h a d to leave from here, 
you know. 

Q. Wha t diJ he adv ise you to do? 

A. Get my ass out of Ne w Or l eans. 

Q. An6 did he say ~e would supply an attorney f or y ou ? 

A. Yes . 

Q. That \·Tas your unders ;:ending i n Dallas?· 

A. Yes. 

Q. Was it y ou= unde r standing that you would not have to pay 
for t..~e l awye r? 

A. Yes, he ~a:.-:1 t hat t.l-:sy would fu rnish, but I mean it didn' t 
i.l<..~;.c s ·:: o:::y :.vas repr e s en t ing CLAY SHAW anC! r·m ag a::.:-_-~ 

rese:1t b:'l t h o £ ns, ~'')D 
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know . That's what, I mean I was thinking on those terms 
,before , but I got t o thinking, you know. 

THIS IS ..'\1': INTERVIETII' CONDUCTED AT 617 DAUPHINE STREET IN NBW 
ORLEANS , 0N DECEMBER ll, l %7 , WIT!'! r:,;?-RELL WAYNE GARJ.'IER AND THIS 
INTERV:EW WAS CONDUCTED BY MARK LANE . 
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